

# OPEN MEDIA HUB

Supporting media professionals across the EU Neighbourhood area

<b>STORY NAME:</b>	Story of Zayna Ayyad		
<b>COPYRIGHT HOLDER:</b>	Zein El Cheikh/ OPEN Media Hub		
<b>COPYRIGHT NOTICE:</b>	Ownership of content belongs to Zein El Cheikh / OPEN Media Hub		
<b>USAGE TERMS:</b>	Share & Adapt - Attribution 4.0 International (CC BY 4.0) <a href="https://creativecommons.org/licenses/by/4.0/">https://creativecommons.org/licenses/by/4.0/</a>		
<b>EDITOR'S NOTES:</b>	N/A		
<b>SOURCE:</b>	Zein El Cheikh - <a href="https://www.youtube.com/channel/UCMirRVQzT_HvV6wmNQaoYYA">https://www.youtube.com/channel/UCMirRVQzT_HvV6wmNQaoYYA</a>		
	<b>Open Media Hub – <a href="http://www.openmediahub.com">http://www.openmediahub.com</a></b> <i>"This production was supported by OPEN Media Hub with funds provided by the European Union"</i>		
<b>LANGUAGE:</b>	Arabic	<b>DURATION:</b>	02:14
<b>JOURNALIST:</b>	Zein El Cheikh	<b>EMAIL:</b>	Zein.elcheikh@gmail.com
<b>SLUGLINE:</b>	Zayna decides to honor Nadyn		
<b>HEADLINE:</b>	Zayna Ayyad, a Lebanese activist and artist decides to honour her Friend by drawing a mural.		
<b>DATELINE:</b>	Beirut, Lebanon - 01/07/2020		
<b>SCRIPT:</b>	<p>1 00:00:01:10 --&gt; 00:00:03:18 Nadyn passed away in a car accident</p> <p>2 00:00:05:07--&gt; 00:00:12:17 Two days prior to her death she was very upset because it was her son's first day of school and she couldn't be there for him</p> <p>3 00:00:17:15--&gt; 00:00:22:24 She always used to tell me "You don't want to draw me? There isn't anybody prettier than me to be drawn, why won't you draw me?"</p> <p>4 00:00:25:07--&gt; 00:00:46:04 When she got divorced, they automatically deprived her from her son</p>		

	<p>He was just a new born baby And of course, they deprived her from his custody. She sees him 24 hours per week She wasn't allowed to tutor him, Or take him to school. They deprived her from all the moments that she, as a mother should have to be there for her child</p> <p>5 00:00:50:10--&gt; 00:00:59:12 They simply deprived her from her child Nadine spent her entire life fighting for her son's custody She fought for herself and for other mothers' rights as well</p> <p>6 00:01:02:15--&gt; 00:01:09:05 Fighting for other mothers' custodies had the same importance as her own had the same importance as her own</p> <p>7 00:01:12:22--&gt; 00:01:19:14 She had the chance to win her own case, but she rejected it Because she believes that it's much bigger than that</p> <p>8 00:01:21:16--&gt; 00:01:25:05 She wanted to fight for the rights of all women in keeping custody of their children</p> <p>9 00:01:27:23--&gt; 00:01:42:05 That is why, Nady's passing was a massive shock Not only because she was a sweet and powerful human who is loved by everyone But also because she was fighting for the rights of all women deprived from their children's custody</p> <p>10 00:01:46:07--&gt; 00:01:59:14 I want to honor her I want everyone to know Nady That's why I want to write her slogan under the graffiti Because Nady fought till the end</p>
<b>SHOTLIST:</b>	<p>Zayna on the balcony remembering Nady Zayna's drawing the outline of the mural Close ups on the tools she's using General shot showing the progress Final Touch Zayna's looking at the mural</p>

<p><b>SCRIPT:</b> (Original language)</p>	<p>00:00:01:10 --&gt; 00:00:03:18 نادين</p> <p>توفت بحادث سير</p> <p>00:00:05:07--&gt; 00:00:12:17 قبل وفاتها بيومين كانت حزينة جداً لأنه كان اليوم الأول لابنها في المدرسة ولم تستطع التواجد معه</p> <p>00:00:17:15--&gt; 00:00:22:24 كانت تسألني دائماً، ألا تريدان أن ترسميني؟ تقول لي ليس هنالك من هو أجمل مني، لماذا لا تريدان أن ترسميني؟</p> <p>00:00:25:07--&gt; 00:00:46:04 نادين تزوجت صغيرة وعند طلاقها أخذوا منها ابنها كان لا يزال طفلاً وطبعاً حرمت من حضانتها تراه كل أسبوع ٢٤ ساعة فقط منعوها من تدريسه، من أن تصطحبه الى المدرسة، منعوها من أن تكون معه في كل اللحظات التي تشاركها الأم عادةً مع أطفالها</p> <p>00:00:50:10--&gt; 00:00:59:12 ببساطة حرمت من طفلها طوال فترة حياتها نادين تحاول بأقصى طاقتها من أجل استعادة حضانة طفلها هي وغيرها من الأمهات</p> <p>00:01:02:15--&gt; 00:01:09:05 لم يكن همها قضيتها وحدها بل كانت تريد أن تأخذ جميع الأمهات حضانة أولادها</p> <p>00:01:12:22--&gt; 00:01:19:14 مع أنه كان من الأسهل أن تعمل على قضيتها فقط ولكنها رفضت دائماً لأنه اعتبرت الموضوع أكبر بكثير من ذلك</p> <p>00:01:21:16--&gt; 00:01:25:05 أرادت كل أم أن تحصل على الحضانة</p> <p>00:01:27:23--&gt; 00:01:42:05 لهذا كانت وفاة نادين صدمة كبيرة جداً ليس فقط لكونها انسان طيب وقوي جداً ويحبها الجميع بل لأنها لم تحارب لأجل قضيتها فقط من أجل كل أم حرمت من أولادها</p> <p>00:01:46:07--&gt; 00:01:59:14 نادين كان شعارها Never give up without a fight أنا أريد أن أكرمها أريد أن يعرفها الجميع لأجل ذلك أريد أن أكتب شعارها أسفل الجدارية لأن نادين حاربت حتى النهاية</p>
<p><b>CAMERA OPERATOR:</b></p>	<p>Zein El Cheikh</p>
<p><b>VIDEO EDITOR:</b></p>	<p>Milad Chahine</p>
<p><b>MUSIC RIGHTS:</b> (If applicable)</p>	<p><a href="https://elements.envato.com/nostalgic-piano-E4XHJGB">https://elements.envato.com/nostalgic-piano-E4XHJGB</a></p>

# OPEN MEDIA HUB

Supporting media professionals across the EU Neighbourhood area